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Woclawek, 1 pa2dziemika 2024 r.

Sz. P.

Elibieta Rutkowska

Radna Rady Miasta Wlocfawek

W zwiqzku z wniesionqpzez Paniqinterpelacjq podczas Vlll sesji Rady Miasta w sprawie wprowadzenia

Karty Mieszkarica Woclawka, upzejmie informujg,2e w Biuze Prezydenta trwajqprace nad mo2liwoSciq

wprowadzenia wnioskowanego pzez Paniq pomyslu. W pzyszlorocznym bud2ecie, na rok 2025,
zostanie zaplanowana kwota ok. 600 tysigcy zlotych, ktora zostanie przeznaczona na sfinansowanie

uruchomienia i utzymania systemu Karty Mieszkanca, a tak2e na sfinansowanie wydruku kart,

Planowane jest wprowadzenie Karty Mieszkanca w formie elektronicznej fiako zalecana wersja dla

uzytkownikow), jak i formie fizycznej karty (jako opcja dodatkowa dla osob, kt6re nie kozystajqz aplikacji

mobilnych i Internetu).

Pragng rownie2 poinformowa6, ze obecnie tnrajq prace nad benefitami, ktore zostanq zaoferowane

w Karcie Mieszkafica. WSr6d postulat6w i analizowanych propozycji sq m.in. znihki za kozystanie
z obiektow sportowych i kulturalnych Miasta Woclawek.

Ponadto informujg, ze wprowadzenie Karty Mieszkarica bgdzie mo2liwe po pzyjgciu pzez Radnych

odpowiedniej uchwaly, kt6rq planujq wkr6tce pzedlozy6 Wysokiej Radzie.

Do wiadomoSci:

Biuro Rady Miasta, w/m
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